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Po nucené dvouleté přestávce uskuteční Spolek 
loukovských trubačů, tradiční Vánoční myslivecké 
troubení v našem kostele sv. Václava. V tomto roce již 
po desáté se v čase vánočním sejdeme s našimi 
přáteli, mysliveckými trubači opět 25.12.2022 v 15:00 
a společně zahrajeme loveckou hudbu, a také zazpí-
váme vánoční koledy. 
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Mušov 2022

Letošní soutěž se opět uskutečnila 30.9. – 2.10.2022 v 
kempu ATC Merkur v Mušově - Pasohlavky. Republikové 
soutěže Woodball, Kubb, Molkky se zúčastnilo 48 
soutěžících mužů i žen z 7 krajů celé republiky. Zlínský 
kraj reprezentovaly 3 ženy z Loukova a 1 žena z Ústí. Celý 

víkend v Mušově bylo velmi chladné počasí. V sobotu 
dopoledne jsme hrály ženy Kubb, foukal studený vítr. 
Odpoledne probíhala společná soutěž mužů i žen Mölkky, 
začalo drobně pršet ale i v tomto počasí jsme museli 
soutěže dohrát. V neděli se počasí umoudřilo, hráli jsme 
třetí soutěž Woodbal. Naše malá výprava byla velmi 
úspěšná.

Kubb: 
1. místo Marie Florecová, Bronislava Smetanová
6. místo Lýdie Benachi, Jiřina Lukášová

Woodball: 
3. místo Lýdie Benachi, Jiřina Lukášová
4. místo Marie Florecová, Bronislava Smetanová

Molkky: 
11. místo Marie Florecová, Bronislava Smetanová
18. místo Lýdie Benachi, Jiřina Lukášová

Blahopřejeme k velmi dobrému umístění. V příštím roce 
2023 hodně sportovních úspěchů.

ASPV Loukov z.s. Marie Florecová

REPUBLIKOVÁ SOUTĚŽ WOODBALL, KUBB, MÖLKKY

V minulém čísle jsme Vás informovali, že nás čeká 
vystoupení na divadelní přehlídce v Holešově. V kině Svět 
jsme skutečně dne 22.10.2022 v 19h večer vystoupili s 
představením „Paní plukovníková“. Přišlo se na nás 
podívat kolem 80 lidí, což v době „pokovidové“ 
považujeme za velký úspěch. Diváci nás po vystoupení 
zahrnuli slovy chvály a odcházeli nanejvýš spokojení. A 
přesně to nám dělá radost. Dokážeme-li v dnešní těžké 
době, aby lidé na chvíli zapomněli na starosti všedního 
dne a od srdce se zasmáli. 

Emotivní zážitek nám však přichystali milovníci divadla v 
obci Lechotice. V pátek 4.11.2022 jsme prvně vystupovali 
v místním velice hezky zrekonstruovaném multifunkčním 
domě. Sál plně obsadilo asi 90 diváků. Celou dobu se z 
publika ozývaly salvy smíchu a na konci představení nám 
celé osazenstvo tleskalo ve stoje! Byla to pro nás 
neskutečná pocta. Děkujeme.

A co chystáme dalšího? Začátkem roku máme v plánu 
premiéru nové hry. Pracovní název „rodinka“. Jak je u nás 
zvykem jedná se o komedii. Tentokrát však ze zcela jiného 
soudku než doposud. Jde o hru ze života. Některé scény 
Vám přijdou asi hodně povědomé. Více však prozrazovat 
nebudeme. Na to se přijďte osobně podívat. Včas Vás o 
místě a termínu konání budeme informovat.

Mimo klasických představení občas vystoupíme i na 
různých akcích s krátkou scénkou apod. Naposledy jsme 

pobavili hosty v listopadu na narozeninách naší členky 
(nápovědy) Aničky Švehlové a další vystoupení chystáme 
na kulatinách Kateřiny Vališ v prosinci. Už teď se moc 
těšíme.

Závěrem nám dovolte popřát nejen příznivcům divadla 
krásné a pohodové svátky strávené v klidu a míru s Vašimi 
blízkými. V novém roce 2023 pak pevné zdraví a pozitivní 
mysl. A když budete potřebovat „dobít baterky“, těšíme se 
s vámi na viděnou na některém z našich představení.

členové Pohnutého divadla Loukov

DIVADELNÍ SPOLEK
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Kynologický klub Loukov byl založen v roce 1982 několika 
nadšenci.

Pod křídly Svazarmu se věnoval především výcviku 
sportovní kynologie a chovatelské činnosti.

Po roce 1989 během transformace Svazarmu do 
sportovních svazů se Kynologický klub Loukov postupně 
začlenil a následně hierarchicky zakotvil jako součást 
Moravskoslezského kynologického svazu. 

Po celou dobu své existence získávali členové úspěchy 
na poli sportovním a zájem byl i o "štěňata z Loukova". 
Kynologický klub Loukov si ve sportovní kynologii získal 
jméno a držel "nasazenou laťku".

V Loukově se mnoho let pořádaly soutěže ve sportovní 
kynologii, jako Loukovský pohár nebo přebor krajské 
kynologické rady, kde se střetávaly špičky sportovní 
kynologie. Pořádal se zde i Loukovský přebor KK Loukov 
jako amatérská soutěž v poslušnosti.
Jak šel čas, zájem o sportovní kynologii se pro svou stále 
se zvyšu j íc í  výcv ikovou náročnost  s ta l  úzce 
specializovanou disciplínou a Kynologický klub Loukov se 
přizpůsobil novým trendům. 

Rozšířil svou oblast zájmu i na jiná odvětví kynologie, 
která získávala na atraktivitě a rostl o ně zájem. Tak se 
postupně do struktury klubu začlenily edukační programy 
socializace, agility a samostatný oddíl canisterapie.

Prezentační tým Kynologického klubu Loukov navštěvuje 
a předvádí výcvik a možnosti agility na různých 
sportovních a kulturních akcích v regionu.

Členové edukačního programu AGILITY se účastní 
soutěží v tomto sportovním odvětví a Kynologický klub 
Loukov sám pořádá některé tyto závody. 

Canisterapeutické týmy navštěvují zařízení pro seniory i 
děti, kam přinášejí radost, hru a studený mokrý čumák 
nebo příjemně teplý chlupatý dotek.

Široké spektrum činnosti Kynologického klubu Loukov 
doplňujeme účastí běžeckých týmů na Hard Dog Race 
Česká republika a jiných sportovních, kulturních či 
charitativních projektech.

Tento článek není o adoraci osob, proto zde nejsou 
uvedena žádná jména. Je to jen krátký souhrn toho, jak šel 
čas v Kynologickém klubu Loukov.

Jsou ale jména, která si zaslouží být zapsána. Jedno z 
nich je Stanislav Kaďurek. Dlouholetý předseda 
Kynologického klubu Loukov, který šel s tímto klubem od 
jeho zrození, jako zakládající člen, po dlouhých, téměř 
40let. 

40LET KYNOLOGICKÉHO KLUBU LOUKOV






